
 

Info från styrelsemöte 2023-08-24 i Domstens båtklubb 

Ekonomisk rapport. Ekonomi enligt budget. 

Bryggundersökning. Rapport. Hur går vi vidare? 
Mi$enbryggans underva$ensdelar har nu inspekterats av dykare. Enligt protokollet är skicket 
go$ under va$enytan. Däremot bedöms skicket på bryggans ovandel vara i sämre skick. 
Rekommenda?onen är a$ ”X-järnen” byts ut ?ll e$ motsvarande bulDörband el liknande. Ny 
besiktning sker om 3 år. 

TorrsäGning – sjösäGning. Brunnsrensning och bemanning. 
Torrsä$ningen blir de$a år en vecka senare än vanligt. Datum blir 21/10. Framgent kommer 
torrsä$ning av ske andra helgen i oktober. Kran, Havsbris och ärtsoppa är bokat ?ll 21/10. 
Sjösä$ning inför nästa säsong bokas redan nu ?ll 20/4 2024. 
Informa?on kommer a$ gå ut ?ll båtägarna a$ zinkanoder måste plockas av innan bo$nen 
tvä$as. De$a för a$ zinken annars påverkar provtagning av tvä$va$net. 
Det kommer även a$ ske en mindre designförbä$ring på avloppsbrunnarna. 

JollesekMonen rapporterar. 
Gustaf meddelade a$ Jolleakademin under säsongen hade totalt 64 elever. En del 
vuxenseglare. Eleverna genomförde fler ”Torsdagsseglingar” än året innan.  
De$a år hade akademin 8-10 tränare och antalet tränare ska förhoppningsvis utökas ?ll nästa 
säsong. 

Insamling för ny följebåt. 
Seglartränarna behöver en ny följebåt. Till nästa möte tar Gustaf fram önskemål om hur en ny 
följebåt ska specificeras. 

Planering för sommarfesten lördagen den 26/8. 
Inför den kommande grillningen på sommarfesten, använder vi 2 enklare tält. 
Kanske bör vi fly$a de tradi?onella sommarfesterna ?ll lite senare på hösten? Korvgrillningen 
e]er 4-Timmarsseglingen och Motorbåtssafarin behålls, men sommarfesten blir istället en 
hösDest. Diskussion om de$a gav e$ posi?vt gensvar. 

Frihavn, Insamling av staMsMk från sommaren. 
Denna säsong är det endast 5 medlemmar som köpt FH-medlemskap. Någon båt har även 
utny$jat det i vår hamn. Frågan är om det är lönt a$ fortsä$a med de$a framgent? 

Övriga frågor. 
a) Vi har få$ en inbjudan från Polisen som håller en ”Stöldkonferens” den 23/9 kl 09:00.  
2 personer från DBK bör närvara. 
b) Skånes BåDörbund vill gärna vara med på e$ styrelsemöte i DBK. Inför nästa möte 
meddelar vi a$ de är välkomna. 
c) Båtklubben i Gilleleje vill gärna låna vår klubbstuga för a$ använda för en uDlykt med sina 
medlemmar. Det försöker vi lösa och hoppas a$ Havsbris är ledigt. 
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d) Greger kommenterade uthyrningen i Havsbris. Tidigare har byns föreningar ha] möjlighet 
a$ planera sina bokningar ?ll december och e]er det har bokningen varit öppen för alla inför 
nästkommande år. Nu är bokningen helt öppen för alla, vilket för a$ Havsbris är bokat långt in 
i 2025. Man bör gå ?llbaka ?ll den ?digare ordningen för a$ Havsbris ska fungera mer som en 
bystuga för byns föreningar och dess medlemmar. Det var även ?digare en åldersgräns på 25 
år för a$ få hyra Havsbris. Denna gräns är nu sänkt ?ll 18 år. Mötet var enigt om a$ Mar?n tar 
upp dessa 2 synpunkter på det kommande s?]elsemötet. 
e) Jan Olov tog upp frågan om vem som fortsä$er det administra?va jobbet kring muddring. 
Och det gör Thomas Lööb fortsä$ningsvis. Tack för det Thomas! 
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